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Do 2020 gmina miejska Iława powinna obniżyć o 20% emisję gazów cieplarnianych,
zredukować zużycie energii finalnej o 20% oraz o 15% zwiększyć udział źródeł
odnawialnych w finalnym zużyciu energii. Takie cele zostały sprecyzowane dla Iławy w
Planie Gospodarki Niskoemisyjnej Ostródzko-Iławskiego Obszaru Funkcjonalnego.

Badanie poziomu zużycia energii i emisji dwutlenku węgla, a także aktualnie stosowanych źródeł
energii, przeprowadzono zarówno dla sektora gminnego, jak i pozagminnego. Najwięcej energii
pobierają w Iławie budynki mieszkalne i to również one są producentem największej ilości
szkodliwego dla środowiska dwutlenku węgla. By zatem umożliwić zrealizowanie sprecyzowanych w
planie celów, ważne będzie przekonanie mieszkańców, że warto zainwestować w instalacje energii
odnawialnej.

Tego zadania podjął się podczas spotkania podsumowującego wyniki badań Tomasz Koprowiak, były
burmistrz Kisielic, a obecnie specjalista ds. doradztwa energetycznego w olsztyńskim oddziale
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Spotkanie z udziałem m.in. burmistrza Iławy
Adama Żylińskiego odbyło się 4 listopada w hotelu Port 110. Choć otwarte dla mieszkańców, nie
wzbudziło większego zainteresowania. Uczestniczyło w nim zaledwie kilka osób.

Ci, którzy przyszli, mogli się dowiedzieć o mechanizmach programu Prosument. Umożliwia on
osobom fizycznym, wspólnotom i spółdzielniom mieszkaniowym zakup i montaż mikroinstalacji
wykorzystujących odnawialne źródła energii (np. panele fotowoltaiczne) do produkcji energii
elektrycznej lub energii elektrycznej i cieplnej. W grę wchodzi uzyskanie dofinansowania i



preferencyjnie oprocentowanej pożyczki na realizację inwestycji. 

Szczegółowych informacji na temat możliwości pozyskania środków i terminów naboru wniosków
udziela Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Olsztynie.
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